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Konferencijos pirmininkas: Nikita Zykov 

Konferencijos sekretoriai: Adomas Rinkevičius ir Justas Sidabras 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6.  kvorumo tikrinimas; 

7. VGTU SA EF veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VGTU SA EF finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VGTU SA EF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12. Kandidatų į VGTU SA EF pirmininko pareigas prisistatymai; 

13. Klausimų sesija; 

14. VGTU SA EF pirmininko rinkimai; 

15. Kandidato į VGTU SA prezidentus prisistatymas; 

16. Klausimų sesija; 

17. Balsavimas dėl VGTU SA prezidento tvirtinimo; 
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18. VGTU SA EF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 

19. Rezultatų pristatymas; 

20. Konferencijos uždarymas. 

 

Konferencijos atidarymas. VGTU SA EF pirmininkas Žygimantas Kontrimas atidaro 

konferenciją Lietuvos Respublikos himnu. 

 

SVARSTYTA: Konferencijos pirmininko tvirtinimas 

NUTARTA: Bendru pritarimu konferencijos pirmininku išrinktas Nikita Zykov (PINf-21/1) 

 

SVARSTYTA: Konferencijos sekretorių tvirtinimas 

NUTARTA: Bendru pritarimu konferencijos sekretoriais išrinkti Adomas Rinkevičius (Ekf-

21) ir Justas Sidabras (KIKf-19). 

 

SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Bendru pritarimu nuspręsta vykdyti konferencijos darbotvarkę pagal planą. 

 

SVARSTYTA: Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai. 

NUTARTA: Bendru pritarimu konferencijos balsų skaičiavimo komisiją sudaro šie asmenys:  

Gijas Mamedov VVf-19 

Gintarė Naraškevičiūtė PPf-19/2 

Karolina Šimukauskaitė PPf-19/3 

TIKRINAMAS KONFERENCIJOS KVORUMAS: Konferencijoje dalyvauja 26 seniūnai. 

Konferencija teisėta. 

 

VGTU SA EF veiklos ataskaitos pristatymas. Ataskaitą pristato VGTU SA EF pirmininkas 

Žygimantas Kontrimas. 
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Klausimų sesija Žygimanto Kontrimo pristatytos VGTU SA EF veiklos ataskaitos 

klausimais:  

Klausimų seniūnai bei svečiai neturi. 

SVARSTYTA: VGTU SA EF veiklos ataskaitos tvirtinimas  

NUTARTA: Už – 26, susilaiko – 0 , prieš – 0 . 

VGTU SA EF finansinės ataskaitos pristatymas. Ataskaitą pristato VGTU SA EF pirmininkas 

Žygimantas Kontrimas.  

Klausimų sesija Žygimanto Kontrimo pristatytos VGTU SA EF finansinės ataskaitos 

klausimais: 

Klausimų seniūnai, bei svečiai neturi.  

SVARSTYTA: VGTU SA EF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

NUTARTA: Už – 26, susilaiko – 0, prieš – 0. 

 

Kandidato į VGTU SA EF pirmininko vietą prisistatymas.  

Kandidatas į pirmininkus: Erik Kliuk (EKf-21) 

Klausimų sesija kandidatui į VGTU SA EF pirmininko vietą: 

 

Dominykas Tvaska (Kontrolės komisija) - Ar matytymėt kokių problemų fakultete? Kokių 

artimų darbų nusimato? 

Erik Kliuk (EKf-21) – Ačiū už klausimą. Problemų fakultete tikrai yra ir jos bus sprendžiamos. 

O dėl darbų tai nusimato „Tranzas“ mūsų fakultetinės – atvirų durų dienos kandangi neturim 

patalpų ir fakulteto tai sunku kol kas apie tai galvoti, bet tai vienas iš darbų, kurie nusimato. 

Iš studentų atstovybės pusės tai mažų problemų sprendimas, iš praktikos praeitas metais tai 

viena iš problemų buvo tokia, kad kai kurie dėstytojai nekelia informacijos į moodle sistemą ir 

ši problema buvo beveik išspręsta ir su dėstytojais susitarta. 

Dominykas Tvaska (Kontrolės komisija) – Buvo vykdomi susitikimai su seniūnais. Ar 

problemos per Žygimanto kadenciją buvo išspręstos ar dar yra sąrašas kokios problemos yra? 

Erik Kliuk (EKf-21) - Problemų tikrai tikrai yra ir jos dar bus sprendžiamos ir bus daug 

veikiama dėl geresnio studentų labo ir jei kils prblemų jos tikrai bus sprendžiamos. 
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Pasisakymai UŽ ir PRIEŠ kandidatą į VGTU SA EF pirmininko vietą – Erik Kliuk. 

VGTU SA EF pirmininko rinkimai. 

Balsų skaičiavimo komisija palieka patalpas eidami skaičiuoti balsų. 

Skelbiami VGTU SA EF pirmininko rinkimų rezultatai 

Rezultatus paskelbia balsų skaičiavimo komisijos pirmininkė: Gintarė Naraškevičiūtė.  

Sugadintų balsavimo biuletenių -  3  

Prieš – 1 

Susilaiko – 7 

 Už Erik Kliuk – 15 balsų. 

Remiantis VGTU EF seniūnų balsais, VGTU SA EF pirmininku tampa Erik Kliuk. 

 

VGTU SA kandidato į prezidentus prisistatymas. 

Kandidatė į VGTU SA prezidentes: Smiltę Kiaunytę  

Klausimų sesija kandidatui į VGTU SA prezidento vietą: 

 

Dominykas Tvaska (Kontrolės komisija) - Buvai užsiminus apie įrangos trukumą ir taip 

kartais pasitaikydavo, kad dėstytojai duodavo įsirašyti programas iš atmintukų. Ar yra 

galimybių kažką realiai padaryti ar tai tik finansinis klausimas? 

Smiltė Kiaunytė – Kaip visa tai aš planuočiau tai visu pirma atlikti studentų apklausą ir 

sužinoti kokios būtent programinės įrangos reikia ir toliau viską spręsti kartu su 

administracija kaip jas gauti. Kaip planuočiau atlikti sutdnetų apklauską ir sužinoti kokios 

programos yra reikiamybė ir tartis su admistracija kokių reikia ir spręsti ar jų reikia ir kaip jas 

gauti. 

Augustė Baravykaitė - Buvo paimti du pirmi strategijos punktai, trečiasis nebuvo įtrauktas ar 

nebuvo ties šiuo strateginiu punktu išsikeltą tikslų? 

Smiltė Kiaunytė - Ties šiuo klausimų neturiu kol kas ką atsakyti. 

 

 

VGTU SA prezidento rinkimai.  
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Renkami delegatai į visuotinę rinkiminę konferenciją iš Elektronikos fakulteto seniūnų: 

Gabrielė Kakanauskaitė EDIf-21  

Jovita Bžezinskaja EDIf-22 

Mantas Dilius KIKf-19 

Tomas Kirailis EEf-21 

Justas Paplauskas EIf-22 

Žygimantas Bičkaitis EAf-22 


